
Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 22. april 2021 kl. 1400 

Tilstede var Formand Holger Pii (HP), Glenn Kure (GK) og Heidi Heiss (HH). 

1. Godkendelse af afdelingens regnskab 2020. 

2. Godkendelse af budget 2022. 

3. Drøftelse af vedligeholdelsesplan 2022-2031. 

4. Drøftelse af emner til markvandring 2021. 

5. Planlægning af afdelingsmødet 2021, forslag fra Bo42 er den 7. september. 

6. Drøftelse af afdelingsbestyrelsens beretning for 2020. 

7. Eventuelt 

 

Ad 1: Regnskabet for 2020 blev godkendt. 

Ad 2: Budget 2022 blev drøftet og godkendt i princippet. Der var et par poster som formanden 

skulle drøfte nærmere med Ebbe Frank. 

Ad 3: Vedligeholdelsesplanen blev drøftet, og da der ikke var projekter til de nærmeste år, blev 

planen taget til efterretning. Afdelingen ser dog frem til en ny og opdateret Statusrapport 2021. 

Ad 4: På markvandringen vil vi atter tage manglen af udvendige vandhaner op. Endvidere vil vi 

drøfte den manglende rensning af tagrender op igen. 

Ad 5: Bestyrelsen blev enige og udfyldte planlægningsskema for ordinært Afdelingsmøde den 7. 

september 2021 kl. 1700. Da der ikke er væsentlige punkter på mødet, ønskes der en orientering 

fra Bo42 om sammenlægningsplaner samt fordele og ulemper ved dette, ligesom der ønskes en 

orientering om den påtænkte helhedsplan for Byparken. 

Ad 6: I bestyrelsens beretning for 2020 vil vi berøre følgende emner: Vinduer og døre, hække samt 

forhaver. 

Ad 7: Intet 

 

Mødet sluttede kl. 1540. 

 

Referent 

Holger Pii 


